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Diarienummer M2018/00217/Me 
 
Yttrande: 
Jag fylle 80 år i sommar och har fått ta del av den välfärd som bland annat el producerad via 
kärnkraft inneburit. 
Kärnkraftens stora nackdel är ju det avfall som den lämnar efter sig, kärnbränsleavfallet som måste 
på ett säkert sätt hållas undan människor och djur i 100,000 år. Arbete med att lösa denna fråga har 
pågått i decennier utan att man kommit till skott och jag känner ett ansvar att inte överlämna denna 
fråga till kommande generationer, utan att det måste vi lösa. 
Den lösning som finns är långt ifrån bra och säker, men jag säger som en hög chef på SKB sade till mig 
i Almedalen för något år sedan, citat "Jag skiter i vilken lösning som vi väljer,  bara vi kommer igång". 
Jag är medveten om att om vi inte godtar nuvarande KBS-3 lösning så kommer jag att vara död sedan 
mycket länge innan någon ny metod finns framme. 
Så min synpunkt är: Godtag nuvarande ansökan och se till att vi kommer igång, Nu! 
 
Sture Grönblad i Skövde,  6 maj 2020. 
 


